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Wsłuchując się w głos mieszkańców Ciechanowa, jako Radny  

pragnę przedstawić interpelację. 

 

 

 

    W imieniu mieszkańców Ciechanowa zwracam się kolejny raz z prośbą do 

władz miasta o usunięcie nadmiaru masy bitumicznej wzdłuż przejścia dla 

pieszych przy ul. al. Zwycięstwa (Rondo „INKI”). 

Powstały nadmiar asfaltu stanowi zagrożenie dla pieszych i rowerzystów, co 

może skutkować upadkiem.  

 

   Proszę władze miasta o przychylenie się do prośby mieszkańców Ciechanowa, 

za co w imieniu mieszkańców z góry dziękuję. 

 


